

《单词百科:realizable是什么意思?realizable怎么发音?realizable的解释和用法》

英语单词realizable是什么意思?realizable怎么读?realizable怎么发音?简答网为您整理了realizable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



realizable怎么读

realizable的读音:[ri: la z bl]

realizable的意思

1、adj.可实现的,可实行的,可了解的;

realizable的相关词组

1、realizable value 可变现价值;

realizable的近义词

- 1、 accomplishable adj.可达成的，可完成的;
- 2、 achievable adj.做得成的，可完成的，可有成就的;
- 3、 attainable adj.可到达的，可得到的;
- 4、 doable adj.可做的，可行的;
- 5、 feasible adj.可行的;可用的;可实行的;可能的;

realizable的双语例句

1、 The earthly paradise had been discredited at exactly the moment when it became realizable.

就在人世天堂快可实现的关头,它却遭到了诋毁.

2、 First, to design the device driver of USB terminal in Windows environment and make it realizable.

在Windows环境下设计并实现了USB终端的设备驱动程序.

3、 In a word, it is realizable and effective in apply GA in groundwater management.

总之, 将GA法用于地下水资源管理是可行的和有效的,收到的效果令人满意.

4、 They must prove they own £ 250,000 of realisable assets.

他们必须证明拥有25万英镑的可变现财产。

5、 In many cases this realizable wealth is not realized during the lifetime of the home owner.

许多情况下业主有生之年都没有把这笔可变现的财产变现。

6、 The receivables, therefore, are not stated at estimated net realizable value.

因此应收款不反映预计的可实现净值.

7、 As at 31 st March, 2001 and 2002, no inventories were stated at net realizable value.

于二零零一年及二零零二年三月三十一日, 概无存货按可变现净值入账.

8、Thus an account does not change the net realizable value of receivable in the balance sheet.

因此,核销坏账并不改变资产负债表中应收账款的可实现净值.

9、Article 19 An enterprise shall determine the realizable value of inventories on the balance sheet date.

第十九条资产负债表日,企业应当确定存货的可变现净值.

10、Is the plan realizable?

这个计画可实现 吗 ?

11、It is realizable searching the whole process of missile from sending to hitting the aim.

利用虚拟导引头研究反舰导弹从发射到命中目标的全过程是完全可能的.

12、Is this a realizable goal?

这个目标实现得了吗 ?

13、Built in power down modes makes power saving easily realizable.

内置的掉电模式更能实现低功耗运作.

14、The artificial intelligence and expert system had get many challenging and realizable result in past.

人工智能和专家系统曾取得过许多令人瞩目的成果.

15、The experimental results show that the principle is correct and the techniques are realizable.

实验结果显示原理正确,技术可行.

16、He has no real technology of crystal silicon , nor his patents were realizable.

他没有拥有任何多晶硅提纯技术,他所有的专利都是不可能实现的.

17、Analysis of simulated sea clutter indicates that sea clutter are chaotic, dissipative and physically realizable system.

最后,利用混沌理论对海杂波进行分析,得出海杂波接近实际应用环境下的混沌特性.

18、 It has been proved that imminent prediction for earthquakes can be realizable after long term exploration.

我国地震工作者长期的探索与努力,证明了地震短临预报是有可能做到的.

以上是简答网为您整理的realizable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于realizable

的用法、realizable的释义、r

realizable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/realizable>

